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HILVERSUM

MOTIE LEEGSTANDSVERORDENING

Nummer: M18-100

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 12 december 2018, in beraadslaging over de
begroting 2019,

Constateert dat:

• langdurige leegstand tot verloedering leidt van woon- en bedrijfspanden en van de straten/buurten waar
deze panden staan;

• langdurige leegstand uiteindelijk tot ongewenst gebruik van panden/woningen kan leiden, met soms een
aantrekkende werking op malafide en zelfs criminele investeerders of beleggers zonder oog voor het
algemeen belang;

• langdurige leegstand van woonpanden niet te rijmen valt met de huidige grote vraag naar woonruimte,
vooral onder jongeren;

• in plaats van het regulier, desnoods tijdelijk verhuren van woningen steeds wordt vaker overgegaan tot
oneigenlijk gebruik van woonpanden middels verkamering, het exploiteren van illegale pensions en
vakantieverhuur (AirBnB);

• leegstand tot kraken uitnodigt;

Overweegt dat:
• dit college de ambitie heeft om deze bestuursperiode 1.000 extra woningen toe te voegen en dat deze

ruimte vooral binnenstedelijk moet worden gevonden;
• dit college de ambitie heeft om het centrum en ook straten rondom het centrumgebied, zoals het

Oosterspoorplein en omgeving aantrekkelijker te maken;
• de gemeente middelen kan inzetten om langdurige leegstand en oneigenlijk gebruik van (woon)panden te

bestrijden.

Verzoekt het college:

voor het zomerreces van 2019 een uitgewerkt voorstel voor een leegstandsverordening aan de gemeenteraad
voor te leggen en daarin instrumenten op te nemen om woningdelen, vakantieverhuur en kamerverhuur
onder strikte voorwaarden mogelijk te maken en oneigenlijk gebruik van woningen tegen te gaan.

En gaat over tot de orde van de dag.

J. Kalk B. Verweij
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HILVERSUM

MOTIE DOELGROEPENVERORDENING
Nummer: M18-102

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 12 december 2018, in beraadsiaging over de
begroting 2019,

Constateert dat:

• om de toenemende druk op de sociale- en lage middeldure huurwoningmarkt tegen te gaan en deze druk
te doen afnemen, er maatregelen nodig zijn die deels zijn vervat in de Woonvisie Hilversum 2016 - 2020;

• het uitgangspunt van het college is om 1000 woningen te bouwen voor 1 en 2 persoons huishouden in het
binnenstedelijk milieu, en om 50% van de nieuwbouwproductie te realiseren in het middensegment en één
derde sociaal;

• hierbij wordt aangegeven dat de ambitie is om een substantieel deel in het middeldure segment minimaal
20 jaar hiervoor te willen behouden;

• vermenging van dure-, middeldure- en goedkope woningen positieve effecten heeft op de leefbaarheid in
de stad en haar buurten ( differentiatie);

Overweegt dat:

• om de gewenste aantal woningen te bouwen en de sociale voorraad te behouden er een hoger
ambitieniveau nodig is dan “de invloed van de gemeente op de woonopgave is beperkt”;

• er daarom maximaal gebruik moet worden gemaakt van alle instrumenten op het gebied van de
ruimtelijke ordening die er mogelijk zijn;

• de Wet ruimtelijke ordening (Wro) gemeenten de mogelijkheid biedt om in bestemmingsplannen te eisen
dat een bepaald percentage sociale huur gerealiseerd moet worden;

• dit betekent dat de gemeente een doelgroepenverordening moet hebben om kwalitatieve locatie-eisen te
kunnen stellen in nieuwe bestemmingsplannen en exploitatieplannen. In de betreffende verordening
definieert de gemeente de doelgroepen en de duur van de instandhoudingtermijn voor deze woningen;

• het inmiddels ook mogelijk is voor gemeenten om middels een doelgroepenverordening eisen te stellen
aan de hoeveelheid middeldure huurwoningen en de duur dat deze woningen voor de categorie
middenhuur beschikbaar blijven (ook als de gemeente niet kan bepalen wie er bouwt).

Verzoekt het college:

de raad voor het zomerreces een uitgewerkt voorstel voor een Doelgroepenverordening voor te leggen om
voor een wettelijk vereiste basis te zorgen m.b.t. gemeentelijk woonbeleid over toe te voegen sociale en
lagere middeldure huurwoningen in bestemmingsplannen en exploitatieplannen.

En gaat over tot de orde van de dag.

J. Kalk 0. Streutker B. Verweij
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M18/104

Motie vreemd Overal Netjes Parkeren

De gemeenteraad, in vergadering bijeen op 12 december 2018,

Constaterende dat:

• er weinig tot niet gehandhaafd wordt op verkeerd parkeren in Hilversum wanneer er in een wijk
géén betaald parkeren is ingevoerd;

• dit voor veel inwoners tot frustratie leidt;
• er signalen zijn gekomen uit de volgende wijken:

o Klein Rome (toegang nood- en hulpdiensten)
o Ziekenhuis (parkeerschade)
o Seinhorst (gevaarlijke situaties)
o Rondom scholen (gevaarlijke situaties)
o Geuzenbuurt (foutparkeren)
o Schrijvers- en Dichterskwartier (foutparkeren in het niet-gereguleerde gebied)
o Raadhuiskwartier (foutparkeren in het niet-gereguleerde gebied)
o Simon Stevinweg / Huygensstraat e.o. (foutparkeren / gevaarlijk situaties)
o De BelI-, Ohm- en Coulombstraat (foutparkeren)
o Oosterspoorplein (foutparkeren / gevaarlijke situaties)

• er niet overal betaald parkeren is in Hilversum,

Overwegende dat:

• iedereen de regels moet naleven, ook als er geen directe inkomsten tegenover staan
• alle inwoners in principe even veel recht hebben op hulp van de gemeente bij het tegengaan

van (parkeer-) overlast
• nood- en hulpdiensten alle adressen in Hilversum zouden moeten kunnen bereiken
• fout parkeren gevaarlijke situaties oplevert, met name bij scholen en sportclubs

Verzoekt het college:

1. zo snel mogelijk BOA- en/of coachcapaciteit in te zetten om te kunnen handhaven in niet
gereguleerde gebieden, waaronder maar niet beperkt tot de bovengenoemde wijken van
Hilversum, indien nodig bekostigd uit de extra winst op parkeren, in lijn met motie M17/50;

2. bij het opstellen bij de begroting 2020 te overwegen hiervoor een structurele post op te nemen.

En gaat over tot de orde van de dag.

Hidde
en erna

Bianca Verweij Olaf Henk Blok Aafke
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Motie Boter bij de vis

Overwegende dat:

Constaterende dat:
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De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 12 december 2018

• de gemeente Hilversum besloten heeft de inkoop voor een groot deel van het sociaal domein uit te
besteden aan de Regio Gooi en Vecht;

• in ‘Erbij horen en ertoe doen’, de kadernota Sociaal Domein 2017 -2012 die de raad op 14 december
2016 heeft vastgesteld staat dat “inkoop van de individuele voorzieningen hebben we goed op orde
via het inkoop en contractbeheer in de regio”;

• de sluiting van DACC-WESPP onderdeel is geweest van de transformatieopgaven in het sociaal domein;
• in de kadernota als transformatieopgave benoemd is “met zorgorganisaties en inwoners werken aan

een ander concept van de dagbesteding in de wijken. Deze dagbesteding is nu een maatvoorziening en
wordt georganiseerd vanuit ‘de beperking’ van de inwoner....We willen samen met de partners nieuwe
vormen van dagbesteding ontwikkelen in de buurt die geschikt zijn voor alle inwoners, ongeacht hun
mogelijke belemmeringen”

• deze nieuwe vormen van dagbesteding blijkbaar voor de cliënten van DAC-WESPP nog niet
beschikbaar en/of niet in voldoende mate passend en op maat beschikbaar / toegankelijk zijn;

• het gaat om de herplaatsing van 42 cliënten met een indicatie arbeidsmatige dagbesteding; 33
daarvan zijn Hilversummers;

• van deze 33 Hilversummers nu 14 tussen de wal en het schip van de transformatieopgave zijn
gekomen;

• de raad op 14 oktober 2015 M15/52 unaniem een motie heeft aangenomen die het college opdraagt:
“De dienstverlening aan de nu aanwezige cliënten zolang als nodig te continueren totdat er een
nieuwe locatie is gevonden. En daarbij rekening houdend met deze specifieke doelgroep en de impact
die een overgang van de oude naar de nieuwe locatie met zich mee brengt.”

• dagbesteding DAC-WESPP een gereguleerde voorziening was die regionaal geregeld was;
• de Regio Gooi en Vecht niet in een oplossing gaat voorzien;
• de gemeente Hilversum er tot dusver niet in is geslaagd een volwaardig alternatief te realiseren voor

de cliënten die door de transformatieopgave nu tussen wal en schip zijn gevallen;

• de cliënten van DAC-WESPP behoren tot een groep zeer kwetsbare mensen;
• het niet aannemelijk is dat jobcoaches met een gesprek per maand, een passend en op maat

alternatief gaan of kunnen realiseren; dat is in de ‘DAC-WESPP’-periode ook niet gelukt, terwijl de
begeleiding daar veel langer en intensiever is geweest dan jobcoaches ooit kunnen geven;

• voor deze groep het dus niet gelukt om tot uitvoering te komen van het voornemen tot ‘een cliënt,
een plan, een regisseur’, zoals bedoeld in de kadernota sociaal domein 2017 — 2021;

• de wethouder Zorg andere informatie geeft en, beschikbaar stelt, dan de informatie uit de
berichtgeving in de media, en deze informatie die de wethouder geeft ook niet in overeenstemming is
met de informatie die inmiddels met ons gedeeld is;



• de sluiting van deze voorziening, DAC-WESPP niet uit de lucht komt vallen en al zeer geruime tijd op de
agenda staat, en vanaf juni, bij de behandeling van de kadernota, de zorg voor een adequate
herplaatsing van de cliënten van DAC-WESPP door de raad als urgent probleem is geadresseerd;

• de ‘herstelacademie’, beschreven in de regionale beleidsnota ‘Bescherming en opvang 2017—2020’
van de regio Gooi en Vechtstreek, als een alternatief voor deze doelgroep zou worden ontwikkeld en
dit ook in de zomer van 2018 aan de deelnemers is medegedeeld;

• deze herstelacademie om onbekende reden nog niet operationeel is;
• de kwetsbaarheid van deze groep vergroot wordt door het uitblijven van een goede oplossing;

• zoals beschreven in de regionale beleidsnota beleidsplan ‘Bescherming en opvang’, het zeker is dat er
naast deze 42 bekende cliënten meer mensen behoefte hebben aan een specifieke collectieve
voorziening;

• verschillende organisaties een alternatief zouden willen bieden, maar hiervoor eerst moeten
investeren in de ontwikkeling van een passend en op maat toegesneden aanbod, en daarvoor geen
middelen hebben

• In de commissievergadering van 12 septemberji. nagenoeg alle fracties positief reageerden op het
voorstel van GroenLinks om extra middelen beschikbaar te stellen om deze problematiek het hoofd te
bieden, maar voor sommige fracties hiervoor een raadsvoorstel voorwaardelijk was,

Verzoekt het college:

1. voor 13januari 2019 met in ieder geval de 14 van de 33 Hilversummers, en zo mogelijk ook met de
overige anderen, een plan van aanpak te maken zoals bedoeld in de kadernota Sociaal Domein;

2. onderzoek te doen naar de omvang en behoefte van de potentiele doelgroep OGGZ/GGZ gebruikers
arbeidsmatige dagbesteding;

3. de uitkomst van dit plan voor te leggen aan de raad en lopende initiatieven actief met raad, daad en
nieuwe financiële middelen te steunen;

4. hiervoor binnen de beschikbare middelen van het sociaal domein een budget beschikbaar te stellen
tot maximaal 250.000 euro zoals eerder besproken in de commissie Zorg en Samenleving oktober
2018,

En gaat over tot de orde van de dag.

/

Bianca Verweij

Toelichting:
Drie jaar geleden is besloten dat DACWESPP op 1januari 2019 sluit. De verschillende portefeuillehouders
hebben de afgelopen 3 jaar hier de raad toegezegd dat alle cliënten van DAC-WESPP een nieuwe passende
plaats elders zullen krijgen; niemand zou tussen de wal en het schip-terechtkomen!
De werkelijkheid blijkt echter weerbarstiger!!
Uit de berichtgeving op 30 november in de Gooi en Eembode blijkt dat er voor 27 van deze zeer kwetsbare
groep mensen een plaats elders is gevonden. NH Nieuws bericht op zelfs 6 december dat de groep DAC
WESPP’ers ,waar nog geen oplossing is gevonden, veel groter is (16) dan eerder door de gemeente werd
opgegeven aan de Gooi en Eembode. Ons is uit eigen onderzoek gebleken dat het gaat om 14 cliënten
waarvoor geen oplossing is gevonden. Zij hebben geen ‘passend en op maat’ alternatief aangeboden gekregen
en zitten op dit moment dus zonder dagbesteding (thuis). Ondanks alle toezeggingen van de verschillende
wethouders en het aantal jaren dat er naar een oplossing kon worden gezocht, staat deze groep kwetsbare
mensen nu toch met lege handen. En dat is precies wat niet de bedoeling en niet afgesproken was.

PvdA,

•ben van Voorden
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Motie: preventie loont! M18-106

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 12 december 2018 bij de bespreking

van ‘stand van zaken uitvoeringplan ontmoeting en in de ondersteuning in de wijken’,

Constateert dat:

• in het coalitieakkoord is afgesproken dat er meer aandacht moet zijn voor jongeren die uit de
boot dreigen te vallen en dat daarvoor meer samenwerking tussen (o.a.) jeugdwerk, onderwijs
en buurtniveau belangrijk is;

• in RIB 2018-64 gemeld wordt dat de subsidieaanvraag van Versa Welzijn voor
opvoedondersteuning en kinder — en jeugdwerk waarmee € 365.000 is gemoeid niet wordt
toegekend;

• er hierdoor geen jeugdwerk aangeboden wordt in de wijken Centrum en Noordwest;
• Kinderwerk/Opvoedondersteuning niet beschikbaar is in de wijken Centrum, Noordwest en

Zuidwest;
• er zowel in het Uitvoeringsplan “Ontmoeten en ondersteuning in de wijken” als in de notitie

18-/18+ volop gesproken wordt over het belang van vroegsignalering en preventie;
• er in het integraal veiligheidsplan 2018-2022, dat vanavond is vastgesteld, jeugd en veiligheid is

benoemd tot speerpunt nummer één;
• preventie en signalering kunnen worden verbeterd door laagdrempelige hulp en welzijnswerk in

de buurt waardoor kwetsbare jongeren eerder worden gesignaleerd en gecoacht (notitie 18-/18+
pagina 9);

• een sociale basisinfrastructuur wordt gedefinieerd door een aanbod met vaste medewerkers die
relaties opbouwen en continuïteit bieden in elke wijk op het gebied van maatschappelijk werk,
opbouwwerk, kinderwerk en jongerenwerk;

• de subsidie aan Versa op z’n vroegst wellicht wordt overwogen bij de kadernota 2020.
• eventuele onderbenutte budgetten in principe terugvloeien naar het rekeningresultaat, maar dat

in dit geval de raad reeds het college kan informeren over de gewenste overhevelingen van 2018
naar 2019 op twee specifieke posten, waarmee in totaliteit recht wordt gedaan aan onze
financiële afspraken in het kader van financieel beleid;

M18/ 2
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verzoekt het college:

• extra middelen ter beschikking te stellen op basis van de geconstateerde behoefte voor
kalenderjaar 2019 waardoor in de wijken Centrum en Zuid-West kinderwerk,
opvoedondersteuning en jeugdwerk wordt aangeboden;

• voor 2019 de dekking daarvoor te vinden:
o door overheveling van 2018 naar 2019 van het mogelijk onderbenutte buurtbudget

2018;
o door overheveling van 2018 naar 2019 van het mogelijk onderbenutte budget “nieuwe

kansen” 2018;
o in het in de begroting vastgestelde buurtbudget voor 2019.

• bij de kadernota 2020 structurele dekking te regelen voor het doen organiseren van de sociale
basisinfrastructuur.

• de raad via een RIB op de hoogte brengen welke (overhevelings-)voorstellen aan de raad zullen
worden gedaan teneinde de extra toe te kennen middelen van een dekking te voorzien;

En gaat over tot de orde van de dag.

GoenLyt
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Motie 18-107 Testwerkzaamheden en volledige participatie voor
Wegwerkzaamheden

De gemeenteraad van Hilversum, in vergadering bijeen op 12 december 2018,

Constaterende dat:

• in de commissie Ruimtelijke Ordening en Wonen van woensdag 28 november 2018
diverse inwoners hun zorgen hebben geuit over de gevolgen van de voorgenomen
afsluiting van rijrichtingen nabij de kleine spoorbomen en het te kort aan burgerpartipatie
om te komen tot een goede oplossing;

• er nu voorgesorteerd is op alleen de KL26 terwijl er meerdere mogelijkheden zijn;
• het resultaat van rekenmodellen kunnen afwijken van de praktijk;
• er veel onrust en onzekerheid heerst onder inwoners met betrekking tot de

voorkeursvariant.

Overwegende dat:

• er spoedig iets gedaan moet worden aan de reeds lang bestaande onveiligheid rond de
kleine spoorbomen;

• diverse bewoners meegedacht hebben met betrekking tot mogelijke oplossingen;
• er meerdere oplossingen zijn voor de onveilige situatie rond de kleine spoorbomen;
• meerdere keren per jaar (ten behoeve van een evenement) de rijrichting op de

Koninginneweg is omgedraaid en dat deze omstandigheid een prima gelegenheid is om
met eenvoudige middelen de effecten van het afsluiten van een rijrichting in de praktijk te
beproeven;

• het mogelijk is de werkelijke effecten tijdens de proef te meten;
• door middel van praktijkproeven meer duidelijkheid en zekerheid kan worden verkregen

over de gevolgen van de verkeersstromen van de verschillende varianten voor de
achterliggende wijken.

Verzoekt het college:

• met spoed het bewonersparticipatietraject weer ter hand te nemen en daarbij meerdere
varianten met elkaar te bespreken en daarvoor ook de input van de burgers te gebruiken;

• praktijkproeven uit te voeren indien dit een uitkomst is vanuit het participatie traject en/of
als er blijkt dat er uiteindelijk meerdere voorkeursvarianten zijn;

• de uitkomsten van het participatietraject en voorkeursvariant(en) te delen met de raad;
• pas een definitieve keus te maken op grond van de uitkomst van de

praktijkproeven indien er meerdere scenario’s zijn.

ChristenUnie PvdA SP Hilversums Blok Leefbaar Hilversum
Tjerk Pelsma Femke van Drooge Bianca Verweij Henk Blok Mirjam Kooloos
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Motie M18-108 Een duwtje in de rug om aan de slag te gaan

De gemeenteraad van Hilversum in vergadering bijeen op 12 december 2018,

Overwegende dat:

• de raad kennis heeft genomen van het regionale concept-arbeidsmarktbewerkingsplan

Werken aan Werk;

• de wethouder in de commissievergadering van 29 november jI. heeft aangegeven dat het

regionale plan de paraplu is voor een lokaal Hilversumse plan;

• dat wegens het vrijvallen van de HHT-gelden voor Hilversum er een bedrag van €2.143.000

beschikbaar komt voor werkgelegenheidsbeleid;

• in het lokale plan de maatregelen worden geconcretiseerd hoe de Hilversumse inwoners die

een Participatiewetuitkering ontvangen worden begeleid naar werk;

• de wethouder heeft uitgenodigd om input te leveren voor het opstellen van het lokale

arbeidsmarktbewerkingsplan.

Constaterende dat:

• artikel 9 van de Participatiewet beschrijft dat ontvangers van een uitkering verplicht zijn

gebruik te maken van een door het college aangeboden voorziening, waaronder begrepen

sociale activering, gericht op arbeidsinschakeling;

• artikel 9 van de Participatiewet tevens beschrijft dat ontvangers van een uitkering verplicht zijn

naar vermogen mee te werken aan maatschappelijk nuttige werkzaamheden;

• in de kadernota Sociaal Domein 2017-2021 “Erbij horen en ertoe doen” als kernwaarde voor

de uitvoering van de Participatiewet wederkerigheid is toegevoegd;

• dat het coalitieakkoord de ambitie uitspreekt om 25% meer uitstroom uit de bijstand te

realiseren.

• in het coalitieakkoord is opgenomen dat inzetten op activering bij alle mensen maatschappelijk

loont.

Tevens constaterende dat:

• de analyse in het marktbewerkingsplan laat zien dat er een rechtstreeks verband is tussen te

weinig opleiding en kans op een uitkering;

• circa 44% van de werkzoekende jongeren tot 27 jaar geen startkwalificatie heeft;

Verzoekt het college:

• een concrete invulling van het onderwerp “wederkerigheid naar vermogen” uit te werken in

het lokale arbeidsmarktbewerkingsplan;
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• in het lokale arbeidsmarktbewerkingsplan

worcH-geffaakt voor iedere inwoner die een Participatiewetuitkering ontvangt, viij

en waarvan het aanbieden van een voorziening gericht op opleiding

of (bij- of om-)scholing onderdeel uit kan maken.

En gaat over tot de orde van de dag.
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HILVERSUM 1 •
M 18-109

HILVERSUMS MEDIAFONDS

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 12 december 2018,

Overwegende dat,
• lokale en regionale journalistiek essentieel zijn voor een gezonde democratie en

daarmee van publiek -algemeen- belang;
• de business case van lokale en regionale media onder druk staat, ook in Hilversum en

haar omgeving;
• in de commissievergadering Economie en bestuur van 22 november 2018 over de lokale

omroep-licentie bleek dat er een bedrag van minimaal € 375.000 beschikbaar is,
geoormerkt voor het versterken van lokale en regionale media;

• een van de grote vraagstukken is hoe we dergelijke gelden kunnen inzetten, zonder de
bestaande (commerciele) lokale en regionale media in de problemen te brengen.

Voorts overwegende dat,
• er door verschillende lokale en regionale overheden met dit vraagstuk wordt

geexperimenteerd, bijvoorbeeld door het oprichten van lokale/regionale mediafondsen
om kwalitatieve onafhankelijke (onderzoeks)journalistiek te versterken;

• ook de provincie Noord-Holland wil onderzoeken op welke manieren zij kunnen
bijdragen aan het versterken van de regionale journalistiek in de provincie;

• het past bij het profiel van ‘de Mediastad’ en haar ‘Mediaburgemeester’ om in deze
discussie een voortrekkersrol te spelen.

Verzoekt het college,
• een onafhankelijk Hilversums mediafonds op te zetten, dat zich richt op de opgave om

lokale/regionale media en journalistiek voor Hilversum te behouden;
• dit mediafonds te vragen om de trekker te zijn van een toekomstplan “Lokale en

Regionale media (innovatie) en Journalistiek”, alsmede het kunnen verstrekken van
projectmatige subsidies voor lokale (onderzoeks)journalistiek en innovatie van de media;

• de voor het versterken van lokale/regionale media geoormerkte gelden aan dit fonds te
doteren;

oen n 5

en gaat over tot de orde van de dag.
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M 18-110

De raad van de gemeente Hilversum, in vergadering bijeen op 12 december 2018,

volgens de Hilversumse woonvisie partijen als zorginstellingen, particuliere verhuurders,
ontwikkelaars, institutionele beleggers en financiers ‘partners in wonen’ zijn en de regionale
Woonvisie beoogt ‘een uitvoeringskader te geven voor afspraken met ontwikkelaars en
investeerders’.

• de Hilversumse woonvisie het beleidskader is dat ingezet wordt ‘bij ontwikkelingen van overige
partijen zoals ontwikkelaars’ en ‘richting geeft aan het gewenste nieuwbouwprogramma, het
proces dat ingezet wordt om hierop te sturen en (ontwikkel-)afspraken met eigenaren,
ontwikkelaars en financiers’.

• de maximale huurprijs van huurwoningen van particuliere verhuurders wordt bepaald door een
puntentelling die de overheid heeft vastgesteld1;

• sociale woningen in particulier bezit op dit moment niet standaard gerapporteerd worden als de
raad geinformeerd wordt over de omvang van de sociale (huur)woningvoorraad.

Verzoekt het college,
• het bestand ‘sociale huurwoningen in particulier bezit’ op basis van hun puntenclassificatie en/of

huurprijs in kaart te brengen en aan de raad te rapporteren;
• alle woningen met een huurprijs tot de liberalisatiegrens te tellen voor het bepalen (en

rapporteren) van de omvang van de sociale huurwoningvoorraad in Hilversum -op een bepaalde
peildatum- (zoals ook gebruikelijk is in het ‘Woononderzoek Nederland’ (WoON) en in andere
gemeenten, zoals bijvoorbeeld Amsterdam en Utrecht).

en gaat over tot de orde van de dag.
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Overwegende dat,
•

VVD, Leefbaar Hilversum, Hart

Haitske van de Linde Miriam Kooloos

Hilversum D66 Hilversums Blok

Edwin Göbbels Henk

‘Voldoet de woning aan de puntentelling (boven de 146 punten) dan 1t de woning in de Vrije ector e mag de verhuurder zelf bepalen hoe
hoog de huurprijs is. Voldoet de woning niet aan de puntentelling d3,(is het een sociale huurwoning. hoogte van de huurprijs is in dat geval
gereguleerd en de verhuurder mag de huurprijs zelf niet bepalen.


